## **BUDDHIST AND PALI UNIVERSITY OF SRI LANKA**

## **Application for Registration**

(Chinese Diploma in Buddhism / Pali)

(Photo)	

1.	Name (in BLOCK):				
	(As in NRIC/Passport & St	ate: Ven./Mr./Mrs./Ms./Miss) <b>(按照身份证姓名)</b>			
2.	Permanent Address:				
	Phone No. :				
	Email :				
3.	Religion :				
4.	Sex:*M/F				
	Marital Status :				
6.	National Identity No:				
	or Passport No:				
		(Date of Issue:			
7.	Date of Birth: Year (Please attach a certifie Bhikkhu Identity Card)	Month Date d copy of the Birth Certificate / Bhikkhus should attach a copy of the			
8.	Present Occupation (If any) :				
9.	Diploma Course Selected : Diploma in Buddhism (Chinese)				
10.	Medium of study :	Chinese (中文)			
	Fees Paid :				
	Date of Payment:				
	Receipt No :				

I agree to abide by all rules and regulations governing as an external candidate of the Buddhist and Pali University of Sri Lanka.

我同意遵守斯里兰卡佛教与巴利文大学佛学文凭课程的所有条款与规定。

I certify that the particulars furnished by me in this application are true and correct. I am aware that if the particulars given herein are proved to be false and inaccurate, the University has the authority to cancel my registration at any stage and alter or cancel any award granted to me.

我仅声明,我在本申请中提供的资料均正确无误。 如有不实之处,大学有权在任何阶段取消我的注册,并更改或取消授予我的任何奖项。

By submitting this Registration Form, I agree that Buddhist and Pali University of Sri Lanka (BPU) and Buddhist and Pali College of Singapore (BPC) may collect, use and disclose my personal data, as provided in this Registration Form for the purpose of processing Student's admission, administering or managing activities/programs organised or held by BPU &/or BPC. I understand that photographs or video images of students may be taken during such activities and used, disclosed, processed and published in materials such as newsletter or other publications or graduation books.

提交此报名表格,即表示我同意斯里兰卡佛教与巴利文大学(BPU)和新加坡佛学与巴利文学院(BPC)可以收集、使用和披露我的个人数据,如本报名表格所述,用于处理学生的入学、管理或管理BPU和/或BPC组织或举办的活动/计划。我了解学生的照片或视频图像可能会在此类活动中拍摄,并在时事通讯或其他出版刊物或毕业典籍等材料中使用、披露、处理和发布。

Date 日期		Signature of the Applicant 申请人签名		
Attestation:				
I testify that the above candidate known to me personally, placed his/her signature in my presence today.				
Date		Signature of the Attestor		
Name of Attestor :				
Designation and Address :				

## Important Registration Instructions 重要注册说明

1. Name in **Full Block Letters** (in accordance with your **I/C**)

For easy reference to administrators processing handwritten applications, who may not be familiar with our local names.

用英文大字母填写身份证上的英文姓名以方便不熟悉本土姓名的行政人员处理手写申请表格。

- 2. **Two** coloured passport sized photo (Write your Name behind) 附上两张护照尺寸彩色照片,并在照片背后写上您的姓名
- 3. Copy of your I/C (Front and Back) OR Birth Certificate/Passport OR Bhikkhu Identify Card

附上身份证副本(前与后)或 报生纸 或 护照副本 或 法师度牒证明文件副本

- 4. Page 2 Date and Signature only 第二页 仅须填写日期和签名

  Attestation will be completed by the Principal of College 将由学院院长见证
- 5. Payments comprise 收费包括:
  - a. Registration Fee of USD \$55 and Examination Fee of USD \$100 (in SGD equivalent) via cash payable to Buddhist and Pali University of Sri Lanka; and

大学收费 - 报名费 USD\$55 及考试费 USD \$100 (以新币支付)

b. Maintenance fee of SGD \$260 via **cash/cheque** payable to:
Mangala Vihara (Buddhist Temple)

寺院收费-维修费 SGDS\$260 (以现金或支票支付)

6. College Registration 学院报名:

Please contact below for arrangement 请联络安排提交报名表格

Chan Lee Hoon 联络电话 9878 8734.

Lim Ai Leng 联络电话 9635 7468

电邮: diplomabuddhismchinese@gmail.com

## Or 或

Duly completed full set of Registration documents/fees etc., placed in a sealedenvelope, may also be submitted directly to Mangala Vihara office. Maintenance Fee receipt will be mailed to you at a later date.

把填好的报名文件, 学费和相关资料放入密封的信封, 并交给祝福寺办事处。寺院 维修费收据会在日后邮寄给您。

This form can be downloaded from 此表格也可下载于:

https://bpc.edu.sg/dipc.html

Last update: May 2024